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	مشروع العرض و الإلقاء

	What is it?
	ما هو ؟

	A speaking research based project related to the students’ field of study completed through set milestones for each module throughout the semester. Milestone accomplishments are tracked through Blackboard activities completed by students as well as through completing the “Project Milestones Overview” sheet found in the Student Supplementary Materials. The project is finally presented by the student in front of university representatives (IL and UT Admin). The student has two attempts to successfully complete any given milestone (due dates apply). 
	عبارة عن مشروع تحدث قائم على البحث يقوم به الطلاب/الطالبات ويكون مرتبط بمجال الطلاب/الطالبات التخصصي و ويتم استكماله من خلال مجموعة مهام لكل جزئية في المادة خلال الفصل الدراسي. إن متابعة انجاز المراحل المطلوبة في المشروع يتم عن طريق إكمال نشاطات على البلاك بورد وعن طريق   " ورقة مراجعة مراحل المشروع" الموجودة في مادة الطالب/ة التكميلية. في المرحلة الاخيرة يقوم الطالب/ة بتقديم المشروع امام ممثلين الجامعة (عمداء المعهد والكليات). يملك الطالب/ة محاولتين في كل مرحلة من مراحل المشروع.
 (ويتم تعيين مواعيد استحقاق التسليم) 

	Instructor’s Responsibility
	مسؤولية المدرس/ة

	1. Guide students through the milestones towards achieving their final goal of a speaking project. 
2. Organizing in-class rehearsals for students of their speaking projects.
3. Give feedback on student milestones through in-class and Blackboard feedback.
	1.  ارشاد الطلاب/الطالبات  خلال مراحل المشروع من اجل الوصول للهدف الأخير لمشروع التحدث. 
. 2تنظيم تدريبات صفية للطلاب/الطالبات خاصة بمشاريع التحدث.
3. تقديم الملاحظات على مهام الطلاب/الطالبات من خلال الفصل الدراسي او منصة البلاكبودر.

	Student’s Responsibility
	مسؤولية الطالب/ة

	1. Promptly complete all three milestones before the due date for each module.
2. Document your progress through all three milestones by filling out your “Project Milestones Overview” sheet found in the Student Supplementary Materials.
3. Choose whether you wish to work individually, as a pair, or in a group (max. of 4 individuals).
4. Brainstorm for the project title 
5. Organize your ideas
6. Research your project topic.
7. Create an original presentation/poster for the project with cue-cards. 
8. Rehearse the speaking project in-class and with peers.
9. Video record, upload, and submit the presentation of the final project on Blackboard.
10.Present the project in person in front of IL and University Admin on the English Open Day.
	1- إكمال جميع مراحل المشروع قبل مواعيد استحقاق التسليم الخاصة بكل جزئية.
2- وثق عملك من خلال اتمام صفحة متابعة المشروع الموجودة في المادة الملحقة الخاصة بالطالب/ة 
3- اختر اذا كنت تريد العمل بشكل فردي أو مع زميل/ة لك أو مع مجموعة ( 4 اشخاص كحد اقصى) 
4- قم بعصف ذهني لموضوع البحث.
5- نظم افكارك.
6- ابحث عن موضوع لمشروعك. 
7- قم بنفسك بعمل عرض تقديمي للمشروع أو لوحة تعبر عن المشزوع وعمل بطاقات للملاحظات.
8- تمرن على المشروع  في الفصل ومع الزملاء تحت اشراف المدرس/ة.
9- قم بتصوير فيديو للعرض التقديمي النهائي ورفعه وتسليمه على منصة البلاك بورد
10- قم بتقديم العرض التقديمي بنفسك امام عمداء معهد اللغات والجامعة في اليوم المفتوح للغة الإنجليزية.




